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Bestyrelsen 

Bestyrelsesmøde mandag den 5. november 2007.  
 
Til stede var Christian, Hanne, og Jeanette. 
Fraværende var Elin, Preben, Louisa og Rie. 

Punkter: 
1. Referent 
 

For referat Jeanette.  
 

2. Gennemgang af aktiviteter hvor Stig er medspille r/ansvarlig 
 

Aktivitetslisten blev gennemgået. Vi havde en god snak omkring 
forventning til svar tider på henvendelser til Stig. Afdelingen er lidt 
stækket, da Ove er sygemeldt, og Pernille går på barsel. Der er ansat 
en vikar.  
 
Der er sendt et brev fra beboer i ende skrænte huse til 3B. Dette 
kommer tilbage i driften via Stig, da 3B aldrig kan træffe dispositioner 
på Grønhøjs forenings vegne.  Stig skriver til initiativtager. Se i øvrigt 
aktivitetslisten. 

 
3.  Nyt fra formanden herunder indkommen post. 
 

Jeanette har bedt om indsigt i de udtalelser, som Vandkunsten har 
givet i Grønhøjs byggesag. Det er meget interessant, at Vandkunsten 
har designet andre huse med udhæng, der ikke har skimmel svamp. Vi 
afventer byggesag – men deres udtalelser er bestemt i Grønhøjs favør. 
 
Jeanette har udarbejdet et forslag til ændring af regler for, hvad 
vedligeholdelseskontoen kan anvendes til. Primære ændringer er, at 
det også kan anvendes til fliser over køkkenbord, og let slibning og 
lakering af gulve. Dog kan kun beløb over kr. 4.000,00 anvendes til 
dette. 
 
Der skal til næste bestyrelsesmøde udfærdiges en 
omkostningsinstruks for, hvad bestyrelsesmedlemmer kan få dækket af 
omkostninger. Der er dog enighed om, at vi dækker omkostninger til 
kørsel i forbindelse med kurser og møder i 3B regi i henhold til statens 
takster. Der er ikke vederlag for at være bestyrelsesmedlem, men 
omvendt skal man heller ikke have udgifter.  
 

4. Opfølgning på resten af aktivitetslisten. 
  

Resten af emnerne fra aktivitetslisten, der ikke var relateret til Stig, blev 
gennemgået, se denne. Som ny aktivitet blev besluttet, at holde et hus 
møde senest februar med deltagelse fra 3B. Jeanette retter 
henvendelse til 3B. 
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5. Orientering fra Fælleshusudvalg og øvrige udvalg . 
 

Der var ikke noget nyt fra noget udvalg. Fælleshusudvalget blev 
opfordret til snart at holde møde. (Efter mødet er der indkaldt til 
fælleshusudvalgsmøde ☺) 

 
 
6. Evt.  
 
 Intet at bemærke 
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